
Milí študenti, 

v prvom rade Vám chcem poďakovať za Vaše zapájanie sa do všetkých spätnoväzbových aparátov na 

hodnotenie kvality činnosti fakulty. Rada by som sa vyjadrila s Vašim podnetom, ktoré ste nám 

odovzdali prostredníctvom študentskej rady v ankete Káva za názor. Veľmi ma potešilo kladné 

hodnotenie výučby a prístupu našich učiteľov, najmä, že študenti ocenili príjemnú atmosféru, 

otvorenosť, pozitívny a ľudský prístup v rámci komunikácie s učiteľmi. 

K téme zmeny odporúčaných študijných plánov počas procesu akreditácie by som rada uviedla, že ak 

by sme, v zmysle pravidiel SAAVS, neboli nútení poskytovať už len zosúladené študijné programy 

a mohli by sme štúdium našich študentov ukončiť iným spôsobom, určite by sme zmeny počas štúdia 

nerobili. Rada by som však uviedla, že sme boli naozaj veľkorysí pri uznávaní dosiaľ absolvovaných 

kreditov. Požiadavka na možnosť výberu predmetov z iných fakúlt je irelevantná, túto možnosť máte 

v rámci platnej legislatívy už teraz. Každý predmet, ktorý sa na Trnavskej univerzite v Trnave učí, môže 

byť pre Vás výberovým, ak to jeho kapacitné možnosti a prerekvizity umožňujú. 

Pravdupovediac ma trošku prekvapilo, že niektorí študenti nevedia na koho sa majú so svojimi 

požiadavkami obrátiť. Rada by som Vás informovala, že na fakulte pôsobia tútori z radov Študentskej 

rady TU v Trnave. Potom študijný poradcovia, ktorí sú zverejnení v personálnej štruktúre každej 

katedry, spolu s ich konzultačnými hodinami vyhradenými pre túto oblasť, ale aj v samostatnej sekcii, 

v časti „študent“. Ďalej študijné referentky, ktorá Vám poradia s administratívou vo Vašom štúdiu, ich 

zoznam je tiež v samostatnej sekcii, v časti „študent“. Ďalej študijný prodekan doc. Pokorný, ktorý 

trpezlivo odpovedá na všetky Vaše podnety a má aj zverejnené obilné číslo. A v neposlednom rade, aj, 

ako dekanka fakultu, na ktorú sa bežne obraciate v prípade akýchkoľvek otázok a podnetov. 

Pokiaľ ide o komunikáciu s učiteľmi, je nutné sledovať Outlook cez oficiálne mailové schránky, to je 

základná komunikačná platforma, v ktorej sa objavujú aj správy s MS Teams. Prostredia MS Teams 

a Moodle sú vzdelávacie prostredia a komunikácia v nich by sa mala týkať najmä v nich realizovaných 

predmetov, resp. v MS Teams môžu byť bežne realizované aj konzultácia a výučba. 

O konkrétnych pripomienkach k jednotlivým predmetom som, ako som už písala v úvode, informovala 

vedúcich katedier a verím, že podľa možností v nich uskutočnia nápravu. Pokiaľ ide o materiál na 

výtvarné ateliéry, rada by som uviedla, že verejné obstarávanie neznižuje cenu pomôcok a už vôbec 

nie ich kvalitu. Preto Vám skôr môžeme pomôcť tým, že by sme sa dohodli vo firme HESAN, ktorá sídli 

na Priemyselnej ul., aby Vám poskytovali študentskú zľavu na základe predloženia preukazu ISIC. 

Budem Vás informovať. 

Pokiaľ ide o stravovanie, to je zabezpečované z úrovne rektorátu, môžem k nemu uviesť, že univerzita 

sa pokúša nájsť zmluvného partnera na dodávku stravy a prevádzku bufetov, zatiaľ, žiaľ bezúspešne. 

Určite budete z tejto úrovne informovaní, ak dôjde k nejakej zmene. 

Pokiaľ ide o vybavenie fakulty, fakulta bude v týchto dňoch prechádzať rekonštrukciou strechy, ktorá, 

verím, zlepší klimatické pomery na horných poschodiach. Už máme objednané ďalšie kreslá a stolíky 

do oddychovej zóny, zakúpili sme aj dávkovač na teplú a studenú vodu, ktorý bude umiestnený 

v Adalbertine a po rekonštrukcii aj v študovni. V študovni už boli vylepšené možnosti sedenia 

a dokúpená ďalšia mikrovlnka. 

Milí študenti, ešte raz mi dovoľte poďakovať za všetky Vaše podnety a vyjadrenia. Teším sa, že nám 

pomáhate skvalitňovať prostredie a činnosti, ktoré pre Vás uskutočňujeme. 

S pozdravom Vaša dekanka. 


